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Velkommen til Ellen 
Ellen overtager arbejdet med hjemmeside 
 
Faldstammer og Ekstraordinær GF 
5. september, der er indkaldt og vi har indstillet til Greenpipes tilbud. 
Vi skal huske at tegne entrepriseforsikring, når vi kender plan for, hvornår arbejdet kan udføres. 
 
Energimærke  
Vi har fået lavet lovpligtig rapport, der gælder de næste ti år. Der er forslag om energiforbedringer, som vi vil 
tænke ind fremadrettet i vedligeholdelsesplan for bygningen. 
 
Tagrende 
Utæt tagrende er lavet. 
 
Hoveddøre og opgangsvinduer 
Er i dårlig stand. Vi får efterset vinduer - indtil vi har råd til udskiftning, udskiftes et enkelt i Annasholmgade, 
så det er muligt at få luftet ud i opgangen. Vi må afvente økonomi i faldstammeprojekt inden konkret plan 
kan foreslås. 
 
Havelaug  
Der er ønske om nye borde og bænke - da vi er den største forening, kan vi måske bidrage med lidt ekstra 
økonomi. Der er ikke muligt at afholde det v. havelaugets budget. Vi overvejer det... 
 
Loftrum 
Der er brug for en opdateret oversigt over, hvem der lejer hvilke loftsrum. 
Mette skriver til Steen. 


